

員工狀況 Staff Position

截至2023年3月31日，全職員工的總人數為6,515人，較去年同期增加2.7%。當中社會工作服務部、教育服務部及其他服務的員工分別佔整體全職員工59.5%、26.7%及11.1%，而中央及支援服務則佔整體全職員工2.7%。

由2022年4月至2023年3月期間，全職員工的流失率為24.5%，較去年同期減少3.7%，其中仍然以醫療服務部員工的流失率為最高。

截至2023年3月31日，兼職員工的總人數為1,906人，較去年同期增加7.8%。

The total number of full-time staff as of 31 March 2023 was 6,515 which was 2.7% higher than that of last year. The number of full-time staff for Social Work Services Division, Education Services Division and other Services accounted for respectively 59.5%, 26.7% and 11.1% of the population, while those for central and supporting services constituted 2.7% of the population.

The turnover rate of full-time staff for the period from April 2022 to March 2023 was 24.5%, a decrease of 3.7% compared with the same period of 2021/2022. The staff turnover rate of Medical Services Division remained the highest.

The total number of part-time staff was 1,906 as of 31 March 2023, an increase of 7.8% compared with the same date in 2022.

截至2023年3月31日 在職員工人數和2022/2023年度全職員工流失人數
Staff Strength as at 31 March 2023 and Full-time Staff Turnover in 2022 / 2023

